
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 3. maj 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 948
Vil ministeren oplyse, hvordan den eksisterende produktion af buræg finder anvendelse, 
herunder i relation til brug i fødevareindustrien, på restauranter, til catering og i medicina
lindustrien? Og vil ministeren anføre anvendte kvantiteter til de forskellige formål?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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